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Protokół 

II sesji Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 22 maja 2024 r. 

Posiedzenie odbyło się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej. Obrady rozpoczęto  o godz. 

14:20, a zakończono o godz. 17:59 tego samego dnia. (Powodem opóźnienia w otwarciu obrad 

były problemy techniczne związane z transmisją sesji, które szybko udało się naprawić.) 

Przewodnicząca Rady Gminy Krystyna Gajdemska  poinformowała, że obrady sesji są 

transmitowane i utrwalane na nagraniu. Poprosiła o wyciszenie telefonów komórkowych. 

Przywitała obecnych i poinformowała obecnych, że przed sesją wpłynęło do niej pismo 

dotyczące utworzenia klubu radnych „Dialog”, którego członkami są: 

1. Marcin Dziedzic, 

2. Joanna Grabowska, 

3. Beata Klarkowska, 

4. Piotr Pawlikowski, 

5. Wioleta Warzocha 

6. Małgorzata Wiśniewska  

Osobą wyznaczoną do reprezentowania klubu jest radna Joanna Grabowska. 

Wiesław Paciorkowski – radny poinformował obecnych o utworzeniu klubu radnych „Lepsze 

jutro”, którego członkami są: 

1. Krystyna Gajdemska, 

2. Iwona Owieśna, 

3. Rafał Walkowiak, 

4. Dominik Goliszek, 

5. Marcin Krystek, 

6. Krystian Balicki, 

7. Wiesław Paciorkowski. 

Przewodniczącym klubu został Wiesław Paciorkowski. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy stwierdziła kworum umożliwiające 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Nikt z radnych nie zgłosił wniosków do porządku obrad 

ani do protokołu z poprzedniej sesji. Wobec powyższego punkt sprawy organizacyjne został 

zrealizowany. 

Ustalony porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne:   

1) Otwarcie obrad II sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.   
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2) Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3) Przedstawienie porządku obrad.   

4) Przyjęcie wniosków do protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Podjęcie uchwał:   

1) w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Gminy Zławieś Wielka, 

2) w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach trzech

 wiceprzewodniczących Rady Gminy, 

3) w sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Gminy Zławieś Wielka, 

4) w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Zławieś Wielka, 

5) w sprawie powołania przewodniczącego Komisji rewizyjnej, 

6) w sprawie powołania przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji, 

7) w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zławieś Wielka, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok, 

9) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu, 

10) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko-

Pomorskiego. 

11) w sprawie zmiany uchwały nr XXII/154/2013 Rady Gminy Zławieś Wielka w sprawie 

zatwierdzenia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2012-2032. 

3. Informacja Wójta o pracach między sesjami. 

4. Wolne wnioski i zapytania.  

5. Zamknięcie obrad II sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.  

 

Ad. 2. Podjęcie uchwał.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poinformowała radnych, że w uchwale 

w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Gminy Zławieś Wielka 

zaproponowano powołanie 3 wiceprzewodniczących.  

Nikt z radnych nie miał innych propozycji.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

liczby wiceprzewodniczących Rady Gminy Zławieś Wielka,  

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne:   

ZA (14)  

 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr 

Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

Wobec powyższego uchwała NR II/3/2024 sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Zławieś Wielka  została podjęta.  

W punkcie 2 porządku obrad nastąpi podjęcie uchwały w sprawie regulaminu głosowania  

w wyborach trzech wiceprzewodniczących Rady gminy. 

Przewodnicząca poprosiła Pana mecenasa o odczytanie projektu uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił uwag do projektu uchwały.   

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poddała pod głosowanie uchwałę  

w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach trzech wiceprzewodniczących Rady 

Gminy, 

Wyniki głosowania:  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  

ZA(14) 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr 

Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

Wobec powyższego uchwała NR II/4/2024 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania  

w wyborach trzech wiceprzewodniczących Rady Gminy została podjęta. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy wyjaśniła, że w punkcie 3 porządku 

obrad nastąpi wybór wiceprzewodniczących Rady Gminy. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

na wiceprzewodniczących Rady Gminy. Dodała, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę 

na kandydowanie, dlatego każdorazowo zwracała się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, czy 

wyraża zgodę. Zgłosiła kandydatury radnego Dominika Goliszka i radnej Teresy Sztuczki, 

którzy wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Joanna Grabowska – radna w imieniu klubu radnych „Dialog” zgłosiła kandydaturę radnego 

Piotra Pawlikowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poprosiła o zgłaszanie kandydatów do 

trzyosobowej komisji skrutacyjnej. Przypomniała, że osoby kandydujące nie mogą wchodzić 

w skład komisji skrutacyjnej. Zaproponowała kandydatury następujących radnych: Iwony 

Owieśnej, Wiolety Warzochy i Marcina Krystka. Nie było więcej propozycji. Radni wyrazili 

zgodę na pracę w komisji. 

Przeprowadzono głosowanie nad składem komisji. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr 

Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

O godz. 14.33 przewodnicząca ogłosiła 15-minutową przerwę w celu ukonstytuowania się 

komisji i przygotowania kart do głosowania.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy wznowiła obrady po przerwie. 

Marcin Krystek – przewodniczący komisji skrutacyjnej wyjaśnił zasady głosowania 

tajnego.  

Radna Iwona Owieśna – członek komisji skrutacyjnej rozdała radnym karty do głosowania. 

Po oddaniu głosu radni kolejno wrzucali karty do głosowania do urny. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy o godz. 14.56 ogłosiła 10 minutową 

przerwę w celu policzenia głosów. 

O godz. 15.06 przerwa została przedłużona o 5 minut. 

Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie.  

Marcin Krystek – przewodniczący komisji skrutacyjnej – wyjaśnił, że są 3 protokoły, 

ponieważ było 3 kandydatów i odczytał kolejno każdy z nich. 

Pierwszy protokół dotyczył kandydatury radnego Piotra Pawlikowskiego, z którego wynikało, 

że 6 radnych głosowało za i 8 przeciw w związku z czym nie uzyskał bezwzględnej większości  

głosów wymaganych w wyborach na wiceprzewodniczącego rady gminy.  

Kolejny protokół dotyczył kandydatury radnej Teresy Sztuczki, z którego wynikało, że 14 

radnych głosowało za, w związku z czym została wybrana na wiceprzewodniczącą rady gminy. 

Ostatni protokół dotyczył kandydatury radnego Dominika Goliszka, z którego wynikało, że 14 

radnych głosowało za, w związku z czym został wybrany na wiceprzewodniczącego rady 

gminy. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy wyjaśniła, że w związku z tym, że 

dokonano wyboru tylko dwóch wiceprzewodniczących rady gminy przeprowadzone zostaną 

wybory uzupełniające. 

Joanna Grabowska – radna poprosiła o przerwę w celu spotkania klubu radnych „Dialog”. 

O godzinie 15.15 przewodnicząca ogłosiła 15 minut przerwy. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy wznowiła obrady po przerwie. 

Przypomniała, że zgodnie z paragrafem 10 regulaminu głosowania przeprowadza się dodatkowe 

wybory trzeciego wiceprzewodniczącego. Poprosiła o zgłaszanie kandydatów.  
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Marcin Krystek – radny zgłosił kandydaturę radnego Marcina Dziedzica. 

Marcin Dziedzic – radny nie wyraził zgody na kandydowanie.  

Dominik Goliszek – radny zgłosił kandydaturę radnej Małgorzaty Wiśniewskiej. 

Małgorzata Wiśniewska – radna odmówiła.  

Teresa sztuczka – radna zgłosiła kandydaturę radnej Joanny Grabowskiej. 

Joanna Grabowska – radna nie zgodziła się. 

Iwona Owieśna – radna zgłosiła kandydaturę radnego Wiesława Paciorkowskiego. 

Wiesław Paciorkowski – radny wyraził zgodę.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy o godz. 15.32 ogłosiła 10 minutową 

przerwę w celu przygotowania kart do głosowania. (Przerwa przedłużyła się) 

O godz. 15.46 przewodnicząca wznowiła obrady.  

Wiesław Paciorkowski – radny wyjaśnił, że pochopnie podjął decyzję o kandydowaniu na 

wiceprzewodniczącego rady gminy i powiedział, że rezygnuje z kandydowania na to 

stanowisko.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy w związku z rezygnacją radnego 

Paciorkowskiego zapytała, czy są inne kandydatury. 

Wioleta Warzocha – radna zgłosiła kandydaturę radnego Krystiana Balickiego. 

Krystian Balicki – radny odmówił. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że w wyniku tajnego 

głosowania rada gminy podjęła uchwałę Nr II/5/2024 w sprawie wyboru 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Zławieś Wielka i przeczytała jej treść. 

Kolejnym punktem porządku obrad było powołanie stałych komisji rady gminy Zławieś 

Wielka. Przewodnicząca wyjaśniła, że komisja rewizyjna oraz komisja skarg, wniosków  

i petycji są obligatoryjne i wynikają z ustawy, a pozostałe komisje leżą w gestii rady gminy. 

Zaproponowała, aby powołać dodatkowe komisje tj. komisję rozwoju gospodarczego i budżetu, 

komisję zdrowia i spraw socjalnych, komisję oświaty, kultury i sportu oraz komisję ochrony 

środowiska, rolnictwa i bezpieczeństwa. Złożyła wniosek o powołanie po 3 radnych do komisji 

rewizyjnej i komisji skarg, wniosków i petycji oraz po 5 radnych do pozostałych komisji. 

Powiedziała, że żeby ułatwić pracę przygotowane zostały kartki z nazwami komisji i poprosiła 

o wpisywanie się, w tym celu ogłosiła przerwę. 

O godz. 16.08 wznowiła obrady. 

Odczytała propozycje składów osobowych do poszczególnych komisji. Wszyscy radni wyrazili 

zgodę na pracę w komisjach rady gminy.   

Odczytała projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Zławieś Wielka 

uzupełniony o poniżej zamieszczone składy komisji: 

Komisja rewizyjna w składzie: 

1) Marcin Krystek  
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2) Rafał Walkowiak   

3) Joanna Grabowska; 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji w składzie: 

1) Wiesław Paciorkowski  

2) Krystian Balicki  

3) Małgorzata Wiśniewska. 

 

Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu w składzie: 

1) Iwona Owieśna  

2) Marcin Dziedzic  

3) Krystyna Gajdemska; 

4) Dominik Goliszek; 

5) Wioleta Warzocha. 

 

Komisja zdrowia i spraw socjalnych w składzie: 

1) Wioleta Warzocha  

2) Beata Klarkowska  

3) Krystyna Gajdemska; 

4) Iwona Owieśna; 

 

Komisja oświaty, kultury i sportu w składzie: 

1) Małgorzata Wiśniewska  

2) Marcin Dziedzic  

3) Krystian Balicki; 

4) Teresa Sztuczka; 

5) Rafał Walkowiak; 

 

Komisja ochrony środowiska, rolnictwa i bezpieczeństwa w składzie: 

1) Wiesław Paciorkowski  

2) Dominik Goliszek  

3) Joanna Grabowska; 

4) Marcin Krystek; 

5) Piotr Pawlikowski.  

 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poddała pod głosowanie uchwałę  

w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Zławieś Wielka,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Piotr 

Pawlikowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

Wobec powyższego uchwała NR II/6/2024 w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy 

Zławieś Wielka została podjęta. 
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Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poinformowała, że kolejna uchwała 

dotyczy  powołania przewodniczącego komisji rewizyjnej i zaproponowała kandydaturę 

radnego Marcina Krystka.  

 

Radny Krystek wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Piotr Pawilkowski – radny zgłosił kandydaturę radnej Joanny Grabowskiej. 

 

Nie było więcej propozycji. W związku z tym, że zaproponowano kandydatury dwóch radnych 

na przewodniczącego komisji rewizyjnej należało przeprowadzić głosowanie imienne na 

kartach do głosowania.  

 

W związku z tym o godz. 16.16 przewodnicząca ogłosiła przerwę w celu przygotowania kart 

do głosowania.  

 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy o godz. 16.26 wznowiła obrady. 

Odczytała kolejno imienne karty do głosowania za wyborem kandydata. 

 

Radni głosujący za wyborem na przewodniczącego komisji rewizyjnej radnego Marcina 

Krystka: 

1) Iwona Owieśna; 

2) Rafał Walkowiak; 

3) Marcin Krystek; 

4) Wiesław Paciorkowski; 

5) Dominik Goliszek; 

6) Krystian Balicki; 

7) Krystyna Gajdemska 

 

Radni głosujący za wyborem na przewodniczącego komisji rewizyjnej radnej Joanny 

Grabowskiej: 

 

1) Marcin Dziedzic; 

2) Joanna Grabowska; 

3) Piotr Pawlikowski; 

4) Małgorzata Wiśniewska; 

5) Beata Klarkowska; 

6) Wioleta Warzocha 

 

Radna Teresa Sztuczka wstrzymała się od głosu.  

 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że radny Marcin Krystek 

uzyskał większą liczbę głosów, w związku z tym przeprowadzi głosowanie nad uchwałą, w 

której treści wpisane zostanie jego imię i nazwisko. 

 

Poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie powołania przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Krystian Balicki, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, 

Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak 

PRZECIW (6) 

Marcin Dziedzic, Joanna Grabowska, Beata Klarkowska, Piotr Pawlikowski, Wioleta 

Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

Wobec powyższego uchwała NR II/7/2024 w sprawie powołania przewodniczącego Komisji 

rewizyjnej została podjęta. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy powiedziała, że kolejna uchwała 

dotyczy powołania przewodniczącego komisji skarg, wniosków i petycji i zaproponowała 

kandydaturę radnego Wiesława Paciorkowskiego. Zapytała czy są inne propozycje.  

Joanna Grabowska – radna w imieniu klubu radnych „Dialog” zaproponowała kandydaturę 

radnej Małgorzaty Wiśniewskiej. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy zamknęła listę kandydatów  

i powiedziała, że analogicznie do poprzedniej uchwały kandydat z większą ilością głosów 

będzie wpisany w treść uchwały.  

Radni głosujący za wyborem na przewodniczącego komisji skarg, wniosków i petycji radnego 

Wiesława Paciorkowskiego: 

1) Iwona Owieśna; 

2) Rafał Walkowiak; 

3) Marcin Krystek; 

4) Wiesław Paciorkowski; 

5) Dominik Goliszek; 

6) Krystian Balicki; 

7) Krystyna Gajdemska 

 

Radni głosujący za wyborem na przewodniczącego komisji skarg, wniosków i petycji radnej 

Małgorzaty Wiśniewskiej: 

 

1) Marcin Dziedzic; 

2) Joanna Grabowska; 

3) Piotr Pawlikowski; 

4) Małgorzata Wiśniewska; 

5) Beata Klarkowska; 

6) Wioleta Warzocha 

 

Radna Teresa Sztuczka wstrzymała się od głosu.  

 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poddała pod głosowanie uchwałę w 

sprawie powołania przewodniczącego komisji skarg, wniosków i petycji wpisując w jej treść 

imię i nazwisko radnego Wiesława paciorkowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Krystian Balicki, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, 

Wiesław Paciorkowski, Rafał Walkowiak 

PRZECIW (6) 

Marcin Dziedzic, Joanna Grabowska, Beata Klarkowska, Piotr Pawlikowski, Wioleta 

Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Teresa Sztuczka 

Wobec powyższego uchwała NR II/8/2024 w sprawie powołania przewodniczącego komisji 

skarg, wniosków i petycji została podjęta. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy powiedziała, że kolejna uchwała 

dotyczy wynagrodzenia wójta gminy, odczytała wszystkie składowe wynagrodzenia  

i zaproponowała, aby ustalić wynagrodzenie na poziomie takim, jak ma obecny wójt i jak 

zaplanowano do końca bieżącego roku w budżecie. 

Piotr Pawlikowski – radny powiedział, że w ubiegłym tygodniu na spotkaniu 

zorganizowanym przez wójta rozmawiano o wielu sprawach i zostały poczynione pewne 

ustalenia. Między innymi deklarowano, że w składzie prezydium znajdą się radni z  

poszczególnych komitetów wyborczych. Rozmawiano o wynagrodzeniu wójta i wydawało się, 

że został wypracowany pewien konsensus. Na dzisiaj jednak okazuje się, że jest inaczej. Złożył 

wniosek o ustalenie podstawy wynagrodzenia wójta w wysokości 5,5 tys. zł. Uważa, jest to 

stosowne, ponieważ wójt będzie miał czas, aby wykazać się swoją wiedzą i umiejętnościami.  

W późniejszym czasie łatwiej będzie podjąć decyzję o przyznaniu wyższego wynagrodzenia. 

Obecnie należy jednak postawić pewną barierę, dodał, że jest przekonany, że wójt osiągnie 

sukcesy i wtedy z czystym sumieniem będzie można ustalić wyższe wynagrodzenie.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy podała pod głosowanie złożony przez 

siebie wniosek w sprawie pozostawienia wynagrodzenia Wójta Gminy Zławieś Wielka na 

poziomie obecnym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krystian Balicki, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, 

Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak. 

PRZECIW (5) 

Marcin Dziedzic, Joanna Grabowska, Beata Klarkowska, Piotr Pawlikowski, Małgorzata 

Wiśniewska 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wioleta Warzocha 

W związku z tym, że wniosek radnej Krystyny Gajdemskiej uzyskał większość, wniosek Piotra 

Pawilkowskiego upadł.   

W trakcie przeliczano poszczególne składniki proponowanego wynagrodzenia dla wójta, w taki 

sposób, aby pensja była taka sama jak wójta Surdyki. 

Niemożliwe jednak okazało się wyliczenie wynagrodzenia dla nowego wójta w takiej samej 

postaci, jak miał poprzednik. Problem tkwił w tym, że nowy wójt ma mniejszą wysługę lat  

i ciężko jest wyliczyć to idealnie równo. 

Biorąc pod uwagę te okoliczności radna Krystyna Gajdemska doprecyzowała swój wniosek 

składając nowy, aby zostawić na tym samym poziomie kwoty wynagrodzenia zasadniczego, 

dodatku funkcyjnego i dodatku specjalnego, jak poprzedniego wójta, zmieni się tylko dodatek 

za wysługę la,t zgodnie ze stażem pracy. Kwota wynagrodzenia będzie wynosić 19 162, 50 zł. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poddała pod głosowanie wniosek 

zmieniający poprzedni wniosek, w sprawie pozostawienia na tym samym poziomie kwot 

wynagrodzenia zasadniczego, dodatku funkcyjnego i dodatku specjalnego, jak poprzedniego 

wójta, zmieni się tylko dodatek za wysługę lat zgodnie ze stażem pracy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krystian Balicki, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, 

Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak 

PRZECIW (3) 

Marcin Dziedzic, Beata Klarkowska, Piotr Pawlikowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Joanna Grabowska, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

Wobec powyższego wniosek został przyjęty. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy  poddała pod głosowanie uchwałę  

w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zławieś Wielka, zgodnie z wcześniejszymi 

ustaleniami.   

W związku z tym, że na urządzeniu na którym głosuje radna Joanna Grabowska wystąpiły 

problemy techniczne i w trakcie trwającego głosowania radna twierdziła, że nie oddała głosu, 

mimo, że był on widoczny w panelu administratora pierwsze głosowanie zostało anulowane.  

Administrator uruchomił głosowanie ponownie.    

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Krystian Balicki, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, 

Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak 

PRZECIW (5) 

Marcin Dziedzic, Joanna Grabowska, Beata Klarkowska, Piotr Pawlikowski, Małgorzata 

Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wioleta Warzocha 

Wobec powyższego uchwała NR II/9/2024 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zławieś 

Wielka została podjęta.  

Piotr Pawlikowski – radny powiedział, że w związku z tym, że klub radnych „Lepsze jutro” 

większością głosów ustalił wójtowi wynagrodzenie na prawie najwyższym możliwym 

poziomie, składa wniosek do wójta, aby adekwatnie do tego podwyższyć diety radnych na 

poziomie zbliżonym do maksymalnego. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy  poprosiła panią skarbnik o krótkie 

omówienie kolejnej uchwały.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy odczytała zmiany zawarte w uzasadnieniu do 

uchwały.  

Joanna Grabowska – radna zapytała o 8 punkt uzasadnienia dotyczący 100. 000 zł na 

eksploatacje promu, chciałaby przed głosowaniem dowiedzieć się więcej w tej sprawie, jakie 

były ustalenia z marszałkiem. 

Marcin Swaczyna – wójt odpowiedział, że spotkanie się jeszcze nie odbyło ze względu na 

nieobecność marszałka, ale zgłębił temat. Wyjaśnił, że zabezpieczenie tych środków wynika z 

podpisanego porozumienia. Dokłada kalkulacja będzie przedstawiona i zawarta w umowie, 

która jest w przygotowaniu. W tej chwili zabezpieczamy tylko środki na ww. cel, a nie je 

wydatkujemy. Co roku podpisywana jest nowa umowa, a jej zapisy zawierają bieżące koszty 

eksploatacji, które są zmienne. Z wiedzy jaką posiada powiedział, że części składowe tej kwoty  

to środki na wynagrodzenia i koszty utrzymania tej jednostki.  

Joanna Grabowska – radna zapytała czy wójt widział umowę z roku poprzedniego.  

Justyna Brzozowska – skarbnik w zeszłym roku to nie była umowa dotycząca eksploatacji, 

tylko umowa dotycząca budowy. Umowa dotycząca eksploatacji jest w przygotowaniu.  

Marcin Swaczyna – wójt poprosił, aby zauważyć, że eksploatacja promu odbywa się w 

krótkim odcinku czasu, ponieważ były problemy z jego uruchomieniem. 

Piotr Pawlikowski – radny powiedział, że chyba źle zaczynamy, bo mamy zabezpieczać 

środki i to nie małe, a nie mamy umowy i powinniśmy poczekać na umowę.  
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Joanna Grabowska – radna powiedziała, że to pismo dotyczące promu powinno się przekazać 

według właściwości, ponieważ jest kierowane do starostwa powiatowego. 

Marcin Swaczyna – wójt odpowiedział, że powiat jest również stroną porozumienia.  

Joanna Grabowska – radna stwierdziła, że nie potrzebnie debatujemy, ponieważ w piśmie 

mowa jest o budżecie powiatu. Stwierdziła, że brakuje jej analizy kosztów oraz ryzyka 

wynikającego z tego przedsięwzięcia. Boi się, że koszty będą rosły, a my będziemy musieli  

w budżecie zabezpieczać coraz większe pieniądze.  

Marcin Swaczyna – wójt wyjaśnił, że dopiero po tym jak samorząd województwa przedstawi 

projekt stosownej umowy będzie miał większą wiedzę w tym temacie.  

Joanna Grabowska – radna powiedziała, że nie wie co radni na to, ale to pokazuje, że bez 

konkretnych informacji radni mają podjąć decyzję o zmianach w budżecie.  

Marcin Krystek – radny powiedział, że poniekąd podziela obawy radnych, ale należy 

pamiętać, że na razie to tylko zabezpieczenie środków, a nie ich wydatkowanie. Całe lata rada 

gminy zabezpieczała środki, które nie wykorzystywane zostawały w budżecie.  

Joanna Grabowska – radna stwierdziła, że są to fundusze jak się okazuje unijne, więc należą 

do wszystkich Europejczyków i z większą starannością powinno się do tego podchodzić. 

Powinno się znać rzeczywiste szacunki, w tej chwili nie ma żadnych dokładnych informacji,  

a za miesiąc może przyjść kolejne pismo, które będzie mówiło, że koszty eksploatacji szacuje 

się na 3 mln zł. Wtedy będziemy musieli zabezpieczyć w budżecie jeszcze więcej niż w tej 

chwili.  

Marcin Swaczyna – wójt powiedział, że nie jest to żaden nowy projekt i od wielu lat w tym 

miejscu dyskutuje się na temat promu. Zgadza się z tym, że należy zwracać szczególną uwagę 

na co wydaje się środki z budżetu naszej gminy. W uchwale zabezpiecza się środki w budżecie 

na kwotę, o którą zwraca się lider. Jest to kwota poniżej tej, która zawarta jest w porozumieniu. 

Wydatkowanie tej kwoty będzie uzależnione od popisanej umowy, której faktycznie jeszcze 

nie znamy. Jak umowa będzie już znana, kierując się dobrem mieszkańców zadba o to, aby jej 

zapisy były jasne.   

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poddała pod głosowanie uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy Zławieś Wielka na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystian Balicki, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, 

Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta 

Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Dziedzic, Joanna Grabowska, Piotr Pawlikowski 
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Wobec powyższego uchwała NR II/10/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy 

Zławieś Wielka na 2024 rok została podjęta.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poprosiła o omówienie uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu, 

Justyna Brzozowska – skarbnik wyjaśniła, że w związku z tym, że już wcześniej w budżecie 

zostały zabezpieczone środki na przebudowę drogi powiatowej Gierkowo-Skłudzewo  

w kwocie 46.200 zł, niezbędne jest podjęcie odrębnej uchwały o pomocy finansowej powiatowi 

toruńskiemu.  

Nikt z radnych nie miał pytań do uchwały.   

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poprosiła o uruchomienie głosowania 

nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Toruńskiemu. 

O godz. 17.35 salę obrad opuścił radny Pawlikowski, który już nie powrócił na obrady. 

Administrator systemu do głosowania poprosił radnych o ponowne potwierdzenie kworum.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, 

Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała NR II/11/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Toruńskiemu została podjęta. 

Justyna Brzozowska – skarbnik omówiła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

dla Samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego. Wyjaśniła, że w związku z tym, że  

w budżecie zabezpieczono kwotę 100 tys. zł na eksploatację promu przed udzieleniem takiej 

pomocy należy podjąć stosowną uchwałę.  

Radni nie zadawali pytań do uchwały.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy poprosiła o udostępnienie głosowania 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Kujawsko 

Pomorskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Krystian Balicki, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Beata Klarkowska, Marcin 

Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, 

Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Dziedzic, Joanna Grabowska 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała NR II/12/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego została podjęta. 

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy  poprosiła o omówienie uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr XXII/154/2013 Rady Gminy Zławieś Wielka w sprawie 

zatwierdzenia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2012-2032. 

Marcin Swaczyna – wójt podjęcie tej uchwały jest podyktowane koniecznością aktualizacji 

programu, aby pozyskać środki finansowe na nieruchomości nie objęte wcześniej programem.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy  poprosiła o udostępnienie głosowania 

w sprawie zmiany uchwały nr XXII/154/2013 Rady Gminy Zławieś Wielka w sprawie 

zatwierdzenia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Zławieś 

Wielka na lata 2012-2032. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Krystian Balicki, Marcin Dziedzic, Krystyna Gajdemska, Dominik Goliszek, Joanna 

Grabowska, Beata Klarkowska, Marcin Krystek, Iwona Owieśna, Wiesław Paciorkowski, 

Teresa Sztuczka, Rafał Walkowiak, Wioleta Warzocha, Małgorzata Wiśniewska 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Pawlikowski 

Wobec powyższego uchwała NR II/13/2024 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/154/2013 

Rady Gminy Zławieś Wielka w sprawie zatwierdzenia Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Zławieś Wielka na lata 2012-2032 

Ad. 3. Informacja Wójta o pracach między sesjami. 

Marcin Swaczyna – wójt przedstawił ww. informację.  

Wioleta Warzocha – radna zapytała o spotkanie z KGW, czego dotyczyły rozmowy.  
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Marcin Swaczyna – wójt odpowiedział, że spotkanie dotyczyło ogólnych tematów m. in. form 

pomocy dla KGW ze strony gminy. Przewodniczące dzieliły się też problemami, z którymi 

borykały się do tej pory. Rozmowa dotyczyła m. in. dostępności sali w świetlicach wiejskich. 

Marcin Krystek – radny zawnioskował do wójta o poprawienie ujęcia wody w Smolnie. 

Powiedział, że zwłaszcza w weekendy spółdzielnia mieszkaniowa „Przylesie” w Górsku ma 

problem z ciśnieniem wody. Stwierdził, że należy również poprawić technologię przy usuwaniu 

ewentualnych awarii magistrali wodnych. Należy je przepłukać, a nie wpuszczać te wszystkie 

zanieczyszczenia, które podczas tego procesu się pojawiają do sieci wodnej. Po takich awariach 

często dochodzi do uszkodzenia sprzętu AGD tj. zmywarek, czy tez pralek. Ma nadzieję, że 

pracownicy ZUK są na tyle kompetentni, że poradzą sobie z tym.  

Ad. 4 Wolne wnioski i zapytania. 

Wiesław Paciorkowski – radny zgłosił problem z tym, że w Rozgartach w okolicach ulicy 

Wróblowej i Lisiej, a dokładniej ulicy Zielony Zakątek łączącej się z ul. Polną po opadach 

deszczu nie można przejść pieszo. Jest to teren podmokły, osoby spacerujące muszą 

przechodzić dookoła, ponieważ jest tam wielka kałuża. Poprosił o nawiezienie chociaż tłucznia 

aby w jakiś sposób poprawić użytkowanie tych ulic.  

Marcin Dziedzic – radny zgłosił problem ulicy Żytniej w Rozgartach, który polega na tym, że 

droga jest niżej osadzona, niż działki z budynkami przy niej zlokalizowane. Należy dosypać 

tam tłucznia, aby nie tworzyły się wielkie kałuże.  

Joanna Grabowska – radna powiedziała, że złożyła wniosek o poprawę transmisji i nagrań z 

obrad rady gminy, dodała, że wcześniej składała ten sam wniosek do poprzedniego wójta, ale 

pozostał on bez odpowiedzi. Ponawia go kolejny raz licząc na zrozumienie ze strony Pana 

wójta, ponieważ wie, że wójt również miał ten sam problem.  

Marcin Swaczyna - wójt wyjaśnił, że podjął działania, aby doposażyć tę salę w pewne 

elementy, które ułatwią działanie transmisji. W najbliższych tygodniach, będziemy analizować 

możliwości techniczne, chociażby poprzez podłączenie mikrofonów.  

Małgorzata Wiśniewska – radna zapytała na jakim etapie jest przebudowa ulicy Jaśminowej 

w Rozgartach.  

Marcin Swaczyna – wójt odpowiedział, że jeśli chodzi radnej o to, czy nie jest zagrożony 

termin realizacji zadania to zapewnia ją że nie. Powiedział, że pewne uwagi były przekazywane 

wykonawcy i wykonawca zobowiązał się je uwzględnić. 

Wioleta Warzocha – radna  zgłosiła problem z miejscami do parkowania przy szkole  

w Złejwsi Wielkiej. Poprosiła o zorganizowanie spotkania w tej sprawie z wójtem, dyrektorem 

szkoły, komisją oświaty i radą rodziców, powiedziała, że też chciałaby uczestniczyć w tym 

spotkaniu.  

Joanna Grabowska – radna zapytała o termin kolejnej sesji.  

Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy odpowiedziała, że kolejna sesja 

odbędzie się w ostatnią środę czerwca.  

Ad. 5 Zamknięcie obrad II sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 
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Krystyna Gajdemska – przewodnicząca rady gminy stwierdziła, że tematy sesji zostały 

wyczerpane i o godz. 17.59 zamknęła obrady II sesji rady gminy.  

 

 

 

 

 

 

Protokołowała:     Przewodnicząca Rady Gminy  

Sylwia Suduł-Tyloch          Krystyna Gajdemska 
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